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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Gondozási szükséglet” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani

Szűcs Erika szociális miniszter asszonyhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony !

A 4 órát meghaladó gondozási szükséglet 2008 . január 1-jétő l történő bevezetése az idősek
házi gondozása és otthont nyújtó ellátása vonatkozásában rengeteg feszültséget, nehézsége t
szült . Miközben a helyettesítő alapellátási szintek kiépítettsége nem bővült az elvárható
mértékben, nagyon sok ellátásra szoruló személy kimarad a szociális gondoskodás ezen
formáiból. Az idősek otthonai egyre inkább úgynevezett elfekvőkké válnak, jelentősen
megnőttek az intézményi ápolási feladatok . Mindezzel párhuzamosan nem javult az
intézmények normatíva alapú finanszírozása .

Milyen lépéseket tervez a szakminisztérium, hogy a jogszabályba foglalt 4 órás ápolás i
szükséglet visszavonásával, vagy csökkentésével egyidejű leg a különböző szolgáltatók és
magánszemélyek ne a kis kapuk keresésére legyenek kárhoztatva szeretteik id ősotthoni
bentlakásos szociális ellátásának megvalósítása, az idősek otthonainak a
fenntarthatósága érdekében?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2008 . december 19.

Tisztelettel,
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